

聯合書院院長講座系列 —— 薛壽生院長講座 Heds of College Lecture Series —— Professor Hsueh Shou Sheng Lecture

講題：金禧之意義 1/12/2006
Topic : Significance of Golden Jubilee



講座前拍照留念。

前排左起：榮譽院務委員陳天機教授、薛壽生夫人、薛壽生教授、校董會主席岑才生先生、校友會會長張煊昌博士、校董陳曾熹博士、院長馮國培教授。
後排左起：輔導長劉行榕教授、榮譽院務委員李卓予教授、榮譽院務委員黃鈞堯教授、副校長楊綱凱教授。

A snapshot before the lecture.

Front Row from left: Professor Chen Tien Chi, Honorary Fellow; Mrs Hsueh Shou Sheng; Professor Hsueh Shou Sheng; Mr Shum Choi Sang, Chairman of Board of Trustees; Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association; Dr Thomas T T Chen, College Trustee; Professor Fung Kwok Pui, College Head.

Back Row from left: Professor Alaster Lau, Dean of Students; Professor Lee Cheuk Yu, Honorary Fellow; Professor Wong Kwan Yiu, Honorary Fellow; Professor Kenneth Yong, Pro-Vice-Chancellor.



薛壽生教授親自主講薛壽生院長講座。
Professor Hsueh Shou Sheng, conducting his own Heads of College Lecture Series - Professor Hsueh Shou Sheng Lecture.

眾嘉賓於講座後拍照留念。
A group photo with Professor Hsueh Shou Sheng after the lecture.



校董會主席岑才生先生(最左)及校友會會長張煊昌博士(左二)分別致送紀念品予薛壽生教授及夫人，由院長馮國培教授陪同。
Mr Shum Choi Sang, Chairman of Board of Trustees (far left), and Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association (second from left), presenting souvenirs to Professor and Mrs Professor Hsueh Shou Sheng, accompanied by Professor Fung Kwok Pui, College Head.



薛壽生院長及夫人與書院校董及海外校友合照留念。
Professor and Mrs Hsueh Shou Sheng posed a group photo with College Trustees and overseas alumni of United College.